
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. september 2013 stillet følgende 

spørgsmål nr. 119 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 119:  

”Vil ministeren redegøre for, hvad Sundheds- og Ældreministeriet foretog sig, efter at 

Region Syddanmark ca. 20. august 2015 havde fremsendt en efterspurgt redegørelse 

om situationen med ambulancekørslen. Foretog ministeren et faktatjek af Region 

Syddanmarks redegørelse, eller gennemlæste ministeren blot redegørelsen og fandt 

den dækkende og fyldestgørende?” 

 

Svar: 

Jeg modtog den 17. august 2015 på baggrund af anmodning herom en status fra Re-

gion Syddanmark vedr. tilrettelæggelse af den fremtidige ambulancekørsel i regio-

nen. Jeg tog den fremsendte status til efterretning, idet det er min klare forventning, 

at alle landets regioner fremsender korrekte oplysninger vedrørende de forhold, jeg 

spørger til.  

 

Den 20. august 2015 fremsendte jeg kopi af den modtagne status til Folketingets 

Sundheds- og Ældreudvalg til orientering.  
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